
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 26. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 489

Vil ministeren, baseret på besvarelse af 20. juli 2020 af ERU alm. del - spørgsmål 417,

redegøre nærmere for, hvorfor det vurderes at være byrdefuldt for de danske fødevare-

virksomheder kun at skulle forholde sig til ét sæt regler i alle handelssituationer, hvis di-

rektivet mod urimelig handelspraksis implementeres uden omsætningskategorierne? Det

vil efter branchens egen vurdering være en klar forenkling og ikke en overimplemente-

ring.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 9. september 2020.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anni Matthiesen

formand
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